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La Llagosta 

I.C. aposta pel repte del 91 a la seva Primera Assemblea Comarcal 
Salva Montes 

Amb el lema "Mans netes, l'altra manera de fer política" es va 
celebrar el passat dia 19 a la Llagosta la Primera Assemblea Co
marcal d'iniciativa per Catalunya. I.C. vol donar un caràcter més 
nacional i ecologista a ia formació, a la vegada que afronta el rep
te del 92. 

L'assemblea va començar a 
les 10 del matí i va acabar als vol
tants de les 18,30h. Durant 
aquestes hores es va anar expo
sant la tasca realitzada per 
aquesta agrupació a nivell comar
cal i els seus objectius pel futur. 
De la tasca desenvolupada des
taquen dos fets; el primer, la 
manca de consolidació d'IC a la 
comarca a partir dels problemes 
interns soferts amb la negativa 
del POC a incorporar-se a Inicia
tiva. El segon, que la no presèn
cia del POC va donar lloc a una 
major consolidació de la direcció 
comarcal que va fomentar l'activi
tat política de la que es destaca 
l'acord amb els socialistes d'arri
bar a un pacte municipal a nivell 
comarcal. 

Altres fets que 10 vol tenir pre
sent a l'hora de recaptar vots, 
simpatitzants i major pes i pre
sència política al Vallès Oriental, 
és de presentar-se com una alter
nativa d'esquerra nacional catala
na, definida com a formació plu
ral que inspira els seus objectius 
en la defensa d'una societat més 
justa, del socialisme, de l'autode
terminació, de la pau, de la lliber
tat i de l'ecologia. 

El repte del 91 

Aquests objectius conflueixin, 
necessàriament segons IC, en ei 
repte que suposen les eleccions 
municipals del 91. Aquestes elec
cions són la tasca prioritària per 
esdevenir la tercera força política 
a Catalunya, i assolir amb una 
major presència als ajuntaments 
la força necessària per fer front 
als problemes locals i supramuni-
cipals. El primer pas que dóna 10 
al Vallès Oriental és la de poten
ciar els instruments organitzatius 
i polítics sobre la base d'una Co
missió Comarcal estructurada so
bre dos organismes. Un plenari 
compost per 30 membres, amb 
representació de totes les locali
tats i amb la missió de reunir-se 
cada dos mesos. I una Comissió 
Permanent composta per 14 
membres amb un funcionament 
més setmanal per posar en mar
xa els acords del plenari d'IC. El 
mateix dissabte es va aprovar per 
majoria, amb cap vot negatiu i 6 
abstencions, la composició d'a
questa Comissió Comarcal en la 
que Josep Torrecillas va ser de
signat president, i Marina Martí 
coordinadora, reunint-se més 
tard aquesta comissió comarcal 
per escollir mitjançant vot secret 
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Josep Torrecillas va ser reelegit president, a l'Assemblea del passat dlssatrte 

els 14 membres de la comissió 
permanent, que va ser: 

Emilia Macias, Pedró Fernàn-
dez. Mercè Solé, Josep Torreci
llas, Martí Marín, Jordi Comas, 
Jordi Martínez, Jordi Cots, Alfons 
García, Esteban López, Paco Ga-
làn, Josep Abella, Josep Cochi-
nero i Rosario Pérez. 

L'objectiu prioritari d'aquesta 
Comissió Comarcal és la d'exten-
dre la influència i presència d'IC 
a altres localitats de la comarca 
on encara és feble o inexistent, i 
iniciar contactes amb altres can
didatures d'independents per a la 
seva incorporació a 10. Per 10 la 
necessitat de crear una Comissió 

Comarcal va més enllà d'uns ob
jectius purament electoralistes, 
no es tracta només d'aconseguir 
més vots i una major presència 
als ajuntaments; s'intenta amb 
aquest organisme tenir una major 
prepoderància política enfront 
dels problemes més generales de 
la comarca, que sovint ultrapas
sen la presència purament local, 
per assolir d'una manera, més 
consolidada les possibles solu
cions i actituds reivindicatives. 
D'aquesta forma es vol profundit
zar en el model urbanístic de Bar
celona en la perspectiva del 92 i 
que impliquen una significativa 
reestructuració territorial, analit

zant l'impacte dels canvis socials, 
econòmics i ecològics que s'es-
tàn produint. 

Corrupcions polítiques 
Finalment, l'acte es va clausu

rar amb les intervencions de Ser
rano, president d'IC a la Llagos
ta, de Josep Torrecillas, president 
comarcal d'IC; i de Sebastià Gira-
do que va substituir Rafael Rit>ó 
que a darrera hora no es va po
der presentar com estava anun
ciat per motius personals que el 
van retenir durant el dia a Barce
lona i altres compromisos que te
nia concertats a Calella. El Sr. Gi-
rado va destacar en el seu dis
curs la necessitat de crear una 
esquerra nacional capaç de go
vernar Catalunya en lloc de CiU, 
i la imperiosa necessitat que té la 
política estatal en general de tro
bar noves mesures de financia-
ment pels partits polítics i institu
cions que eviten l'endeutament i 
la corrupció política. 

Fets que actualment estan 
deixan de costat els mitjans de 
comunicació i a l'opinió pública 
temes més importants com són la 
concertació social, el medi am
bient, etc. 

La proposta de Gírado pel fi
nançament dels partits polítics gi
raria entorn a abandonar els crè
dits, que connecten amb els 
bancs privats, concertant-los 
amb la banca pública, i si es re
ben d'empreses (capital privat en 
general) es faci públic a través 
d'un comunicat, per evitar ia cor
rupció i el trànsit d'influències. 

Caldes en obres 
Joan SERRAT 

Diverses zones de Caldes 
estan en aquests moments en 
obres, essent les més significa
tives les d'urbanització del Pas
seig del Remei, la construcció 
del "pàridng" amb l'entrada 
principal ai carrer IMajor i la ins-
tallació del nou sòl del Pavelló 
Vell a càrrec d'una empresa ale
manya. 

Les que fan menció al Passeig 
del Remei, són obres que tracten 
de posar el Passeig a les neces
sitats actuals, així al comença
ment i fins la meitat, la modernit
zació del Passeig s'està fent 
deixant molt d'espai per l'estacio
nament dels vehicles atès a tro
bar-se en una zona força pobla
da i mancada fins l'actualitat de 
l'espai que necessitaven els veïns 
i visitants. El cert, és que les 
obres fa molts dies que han co
mençat i mentrestant, els veïns i 
vianants tant a peu com en cotxe, 
tenen de suportar els inconve
nients de les obres. 

Altrament i un xic més avall del 
començament del Passeig del 
Remei, en ple carrer Major, s'es
tà construint el famós aparca
ment que tindrà l'entrada princi
pal per aquest carrer. A més, a 
l'edifici hi haurà locals comercials 
o per oficines i també altres locals 
per ús públic sota concessió de 
l'Ajuntament, és a dir: locals per 
les entitats calderines, etc. 
Aquests dies, les obres estan 
afectant a la part que dóna al car
rer Major i per això s'han tingut de 
produir talls en la circulació vial. 

No obstant, dos dels veïns de 
la zona on es construeix el "pàr
king", s'han manifestat en contra 

I de les indemnitzacions després 
d'una reunió que varen tenir els 

Les obres del pàrqulng del carrer Major resten aturades. 

veïns. Ajuntament i promotor de 
les obres, dies enrera a l'Ajunta
ment. Aquests dos veïns, rebutja
ren les indemnitzacions com a 
conseqüència de trobar-se a les 
seves cases amb esquerdes que, 
segons els afectats no paraven 
sinó que algunes encara ara, es 
fan més grosses; aquests dos 
veïns varen presentar una denún
cia a la Comissió d'Urbanisme de 
la Generalitat i s'espera que 
aquesta dictamini sobre la conti
nuació 0 no de les obres del 
"pàrking". 

Per acabar altres dues obres 
que afecten a l'esport. La prime
ra d'elles és que el proper dia 25 
de maig, acaba el termini per la 
presentació de proposicions i do
cuments adients de cara a les 
obres de construcció de la Sala 
Esportiva Polivalent Municipal 
—segona fase— "Pavelló vell" 
que pugen a 56.118.867 pesse
tes, IVA inclòs. Segons fonts mu

nicipals, a quatre dies del termini 
del termini, no hi havia cap can
didat a les obres i això que hi te
nen de concórrer un mínim de 
tres. 

Per altra banda, diumenge 
passat, una empresa alemanya, 
va acabar d'instal·lar el nou terra 
del "Pavelló vell" que ha estat per 
aquest motiu aturat de tota activi
tat, des d'abans de la Fira Agríco
la, a finals del mes d'abhl. En 
aquests moments, s'acaben de 
fer els condicionaments generals 
com la instal·lació de les tanques 
metàl·liques que marcaran els ac
cessos del públic cap a les gra
deries. En un proper número in
formarem amb més dades tècni
ques, d'aquest nou paviment, un 
dels primers que s'instaHen a Es
panya i que entre altres coses, 
farà obligat pel públic el no fumar 
dins del Pavelló i als esportistes 
la pràctica de l'esport amb calçat 
de sola t>lanca. 
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